
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 18. juni 2019 18.00 – 20.00 
 

Referat 
Deltagere:  Bo Grønvall, Laila Hellesøe, Eva Nielsen, Rikke Jacobsen, Ann Lorenzen Petersen, Nina 

Christensen, Jesper Engelstad, Jesper Qvist, Trine Petersen,  
  

Afbud fra: Jesper Engelstad, Nicole Haugaard Sørensen, Poul Friis Evald, Tanja Lundgren, 

_________________________________________________________________________  

  

1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
 Orienterede fra FRO. Politisk er der meldt ud, at Kløver-Skolen i 2025 har 100 elever. Der undersøges 
vedr. fælles skoleledelser.  
Vi kan forvente et svar på de spørgsmål vi har stillet i høringssvar. TP henvender sig til forvaltningen. 
Møde i Ungdomsskolens bestyrelse onsdag d. 19. juni.: Bestyrelsen er interesserede i Aktiv sommerferie 
samt Flyverskole 

  

b) Medarbejdere  
Rikke: der afvikling af indeværende og planlægning af kommende skoleår. Det påvirker personalet, 

at der politisk meldes ud med, at Kløver-Skolen forventes at have 100 elever i 2025.  

Nina: udskolingen er godt i gang med udslusning af de elever som skal videre. 

 

c)   Elever  
Sidste elevråd er mandag d. 24. juni.  

 

d)   Skoleledelsen   
 Personalesituation.    

 Elevsituation.   

 Status på skoleårets planlægning  

 Status på nedlæggelse af Alssund Klassen 

 Orientering om økonomi  

 Gode historier fra hverdagen, som har fået offentlighedens bevågenhed- og andre gode 

historier 

  

2.   Valgfag 7. + 8. årgang 

Fra kommende skoleår skal 7. 0g 8. årgang tilbydes valgfag i hå/design + andre med mulighed for 

at gå til prøve efter 8. klasse.  

Ledelsen giver en udvidet baggrund. 

Drøftelse og beslutning: antal elever på valghold. Et antal som er økonomisk ansvarligt og samtidig 

en sikkerhed for at eleverne kan få relevant udbytte. 

Bestyrelsen anbefaler at valgfaget oprettes med 9 tilmeldte elever. 

Vi følger op i løbet af skoleåret 

 

3.  Princip for kommunikation skole og hjem 



Affødt af aktuel situation, har jeg lavet udkast til en justering af princippet. Det drejer sig om 

lydoptagelser af møder og samtaler. Vi har rådført os hos forvaltningens jurist og min tilføjelse 

findes nederst i princippet. Bilag vedhæftet. 

Princip for 

kommunikation skole og hjem 2017.docx 

 

4. Datoer for skolebestyrelsesmøder kommende skoleår 

Bilag med forslag til mødedage vedhæftet 

Til beslutning 

Møderækken er ok. Tidspunktet rykkes til kl. 16.30 – 18.30 

 

5. Kommende møder       

Punkter til kommende møde: 

  

 Suppleringsvalg til bestyrelsen?  

 Fordeling af forældremøder  

 Politikker og principper.  

 Hvorfor er vi til?  

 Besøg på Huholt på september mødet.  

  

6. Evt. 

Vi har informeret om, at AULA er udsat til uge 43.  

  

7. Godkendelse af referat   
Godkendt   

    Trine 
 

 

 

 


